
 

Dobrý den, 
 
již jsem se na ČT v tomto obrátil, ale bylo mi řečeno, že ČT vsadila na HbbTV a nehodlá v tom nic 
měnit. Podobné odpovědi lze nalézt na fórech ČT. 
 
Implementace HbbTV v televizorech je podprůměrná, ovládání je pomalé, nepřesné, zmatečné. 
Technologie je velmi pomalá, seká se a uživatelský prožitek je špatný. Jen přepnout televizor 
vyrobený v roce 2016-2018 do iVysílání je úkol na který je potřeba 5x stisknout tlačítko a čekat 
zhruba minutu. Budete namítat, že si mám koupit novou televizi. To jsem udělal, je to stejně hrozný 
prožitek jako před tím. 
 
Tímto chci požádat, aby se ČT znovu zabývala možností vývoje aplikace iVysílání pro televizory a 
krabičky Android TV a Apple TV. Technologie HbbTV je sice v Česku rozšířená a nezávislá na 
dodavateli, nicméně současný stav ji činí v podstatě nepoužitelnou. Pakliže si mám vybrat pořad na 
večer, tak se rozhodnu u konkurence, která je na platformách Google/Apple přítomna a to včetně 
českých: BBC, HBO, Netflix, Prime, Seznam, Stream a další. 
 
Konzumace obsahu se zrychlila, mladí lidé nekoukají na pozemní vysílání už vůbec a chtějí mít obsah 
na dosah jedním kliknutím. ČT sice poskytuje aplikace pro mobily a tablety, ale to je jen polovičaté 
řešení, které navíc dokazuje, že to realizovat lze. Nejsem sám, kdo má tento názor. 
 
Děkuji 
 


